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Wyciąg z protokołu z XIV Sesji Rady Powiatu Łowickiego z dnia 26 marca
2025 r.

Radny Piotr Malczyk: Szanowni Radni, chciałbym się dowiedzieć, jeżeli chodzi o
nasz Ośrodek w Sobocie, jakie mamy możliwości na wykonanie tam
termomodemizacji ze środków Narodowego lub Wojewódzkiego Funduszu?
Proszę o taką odpowiedź.

Starosta Łowicki Marcin Kosiarek: Radny otrzyma odpowiedź na piśmie.
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